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  Osterøy kommune.    
  Referanse : 23/939 – 23/14161

Avsender : Tore Heimvik
                  Heimvika 1
                  5994 Vikanes   

                 Klage på vedtak fellingsløyve Heimvik Hjortevald. 4630V0026.

Tildeling av fellingsløyve for 2023 er redusert frå 2022 med 11 dyr. Frå 33 til 22.
dette samsvarer ikkje med det fellingsgrunnlaget vi meiner er fornuftig. Viser til fellingsstatestikk i 
perioden 2016 – 2021. Med ein fellingsprosent på 50 av 14 tildelte løyver
For 2022 vart det tildelt 33 løyver, og det blei felt 3 dyr. Det tilseier ein fellingsproset på 9.

Etter diskusjon med grunneiger på 109/1 Else M Heimvik og dei andre i jaktlaget er me blitt enige
om at eit uttak på 7 -  8 dyr er eit realistisk mål. Totalt 6682 daa teljande areal.

Etter som det ikkje er drift på gårdsbruka på Heimvik har det blitt nedgang i bestanden som beiter 
her vår, sommar, høst. Antall hjort som holder seg her i vinterhalvåret er noko lunde stabil.
Det tilseier eit uttak på 7 – 8 dyr kan være fornuftig. Og fellingsprosent vil nok gå opp.

Har også vert i kontakt med Leiar for vald nr 4630v0027 Ståle Nesse.
Kleiveland jaktvald er også uenig i tildeling av løyve til Heimvik jaktvald. Det erdei same dyra som
streifer mellom valda , og det vil da føre til for stor nedskyting dersom man skal følge tildelt kvote.
Kleiveland har over 8000 daa teljande areal. Dei blei tildelt 8 dyr for 2022. Og det blei felt 3 dyr. 
Det betyr ein fellinngsprosent på under 50.

Har også vert i kontakt med Geir Magne Gammersvik. Leiar for Indre Osterøy Hjortevald. 
4628V009 i Vaksdal kommune. 
Hjorten som holder til i området nord på Osterøy streifar over kommunegrensene og mellom valda.
Valdleiar Geir M Gammersvik har også ønske om å redusere løyve i det området som tilhøyrer 
Vaksdal. Indre Osterøy Hjortevald har 33000daa teljande areal og 28 tildelte løyver. Antallet dyr 
som er tatt ut har lagt på 17 dei siste åra.

Dette er også eit område kommunene bør samarbeide om. Slik at det blir ei meir fornuftig tildeling 
av løyver, og det blir noen lunde lik fordeling på dei forskjellige valda. Med samme antall areal pr 
fellingsløyve.

Dersom me skal nå målet med høg fellingsprosent må det som er av hjort skytast ned. Og likevel vil
det sannsynligvis være løyver att. Dette fører til ein heilt feil avskytningav hjortestamma. På 
områda nord på Osterøy er det ikkje drift på gardane slik at beiteskader på innmark har noken 
betydning. Det er heller ikkje beiteskader i utmark.
I Vaksdal kommune sitt område nord på Osterøy er det kun Gammersvik der det er litt drift.
Dei tilhørende områdene som Toskedalen, Grøsvik, er det heller ikkje drift på gårdene.



Så faren for beiteskader er liten.

1 vedlegg.

Mvh. Tore Heimvik.
          Leiar Heimvik Hjortevald
          e-post : tore.heimvik@gmail.com
          Tlf :416 24 244.
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